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ACTA NÚM. 105  
 
 

Assistents: 
Aguilera Ávila, José 
Ariño Carmona, Joaquín 
Branchadell Gallo, Albert 
Expósito Rico, Trinidad 
Farrés Vicén, Jaume 
Feliu Martínez, Laura 
Freixas Alàs, Margarita 
Gispert Pellicer, Carles  
Hernández Sánchez, Jordi 
Marti Nicolovius, Margarita 
Matas Prat, Anna 
Morgado Bernal, Ignasi 
Navarro Pastor, José Blas 
Palma Rosanes, Alba 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 15.30 h del dia 11 d’abril de 
2018, es reuneixen a la sala de juntes del 
Rectorat i sota la presidència del vicerector 
d’Economia i de Campus, Carles Gispert 
Pellicer, els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió Joaquin Gairín, Maite Martín Ibañez i Juan Montesinos. No hi 
assisteixen, Xavier Cussó Segura, Maria Carme Espunya, Nil Homedes Busquets, Daniel Martí 
Tubau, Domènec Martín i  Olga Paz. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia i Olga Lanau 
Rami, vicegerent de Persones i Organització. 
 
Hi actua, com a secretària, Immaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
3. Projecte de pressupost UAB 2018. 
4. Tancament provisional a 31 de desembre de 2017 d’acord amb el que estableix  l‘article 85.1 de 

la LOU en la seva redacció donada pel Real Decret Llei 14/2012, de 20 d’abril, de mesures 
urgents de racionalització de la despesa pública en l’àmbit educatiu. 

5. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 de desembre de 2017. 
6. Informe sobre l’aplicació de la instrucció de romanents  de crèdit de l’exercici 2017 al pressupost 

de 2018. 
7. Campus Saludable i Sostenible : rendiments de compte del pla  2013/2017 i presentació del nou 

pla 2018/2022. 
8. Informe sobre la modificació de la normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis  

universitaris regulats de conformitat amb el  RD  1393/2007: cànon de les activitats de la 
formació continuada. 

9. Informació de la Programació del Pla d’Inversions Universitàries 2018 
10. Baixes d’immobilitzat de la UAB  corresponent a l’exercici 2017. 
11. Aprovació de les modificacions de crèdit de 15 de març de 2018. 
12. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

1. Pròrroga el Transport de viatgers en autobús. 
2. Pròrroga de Manteniment d’instal·lacions d’electricitat (Baixa tensió) dels edificis  B,C, aulari 

central i d’enllumenament  dels vials del Campus. 
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3. Contractació conjunta amb el CSUC d’un servei  d’escriptoris virtuals  al núvol (VDI) en 
modalitat de pagament per ús. 

4. Pròrroga dels serveis de seguretat  a càrrec  de vigilants  de seguretat  al Campus de 
Bellaterra. 

5. Pròrroga dels serveis  de control a càrrec  d’auxiliars al Campus de  Bellaterra  i la Unitat 
Docent Germans Trias i Pujol de Badalona. 

6. Contractació del servi d’agència de viatges. 
7. Pròrroga de la primera contractació derivada de l’acord marc del subministrament d’energia 

(gas i electricitat) amb el CSUC 
13. Assumptes de tràmit. 
14. Torn obert de paraules. 
 
 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Els membres de la Comissió aproven, per assentiment, l’acta de la sessió del dia 15 de febrer  de 
2018. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus 
 
El president dona la benvinguda als assistents i especialment a Laura Feliu, degana de la Facultat 
de Ciències Polítiques i de Sociologia, que s’incorpora a aquesta comissió.  
 
Comença la intervenció comentant el temes següents: 
 

a) Estat de la negociació amb la Generalitat pel que fa la  finançament de la UAB: informa  que 
s’ha mantingut una reunió amb la UB per desenvolupar una estratègia conjunta, però de 
moment no hi ha més novetats al respecte. 
 

b) Modificació del Model de Distribució del Pressupost de Funcionament a Centres i 
Departaments. Diu que la comissió ha elaborat un document en el qual,  d’una banda, es 
recull el treball realitzat i ,de l’altra, proposa consensuadament el  nou  model. Explica que 
durant el mesos d’abril i maig s’obrirà un període per fer comentaris i observacions  i es 
preveu presentar-lo a aquesta Comissió en la sessió del 4 de juny. 
 

c) Setmana Saludable i Sostenible: explica que  la setmana  vinent es celebrarà i està previst 
la realització de moltes activitats. Convida a tothom a participar-hi. 
 

d) Paga extra  corresponent a l’exercici de 2012:  recorda als assistents que encara  resta per 
pagar  un 20,77%. El president comenta que s’abonarà als treballadors quan es rebi el 
corresponent finançament. 

 
 
3. Projecte de pressupost UAB 2018 
 
 
El president inicia la intervenció dient que ha estat un gran esforç elaborar el pressupost, entre 
d’altres motius, com a conseqüència del canvi de model de finançament presentat per la Generalitat. 
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El pressupost es va començar a elaborar durant el mes de novembre i durant el seu procediment 
es va posar de manifest que les despeses eres superiors als ingressos per un import aproximat de 
2,5 milions d’euros. Per tal de reduir aquest import, es van mantenir reunions amb tots els àmbits 
de la UAB per tal d’ajustar al màxim possible les despeses i si fos possible incrementar els ingressos.  
 
Diu que malgrat les dificultats es  presenta un pressupost equilibrat, però tensionat. Continua 
explicant que les característiques principals  del pressupost són: 
 

- increment de la despesa per Capítol I  
- augment de les aportacions de la Generalitat 
- increment dels ingressos pel concepte de  cànon de formació continuada i de recerca 
- increment de els aportacions que la UAB fa a la Fundació UAB (FUAB) 
- i finalment diu que s’ha pogut fer una aportació al Pla d’Estabilització Pressupostària (PEP) 

encara que no ha estat possible fer-ho per la quantia prevista (1 milió d’euros). 
 
Tot seguit comenta les principals variacions del pressupost corresponent a l’exercici de 2018: 
 

a) Capítol ingressos: es contempla un increment de  les  transferències corrents  de la 
Generalitat; s’inclou un disminució de les transferències d’empreses com a conseqüència de 
la reducció de l’aportació del Banc de Santander i de l’eliminació de l’aportació del BBVA per 
l’emissió de  les targetes. 

b) Capítol de despeses: s’inclou un increment de la partida de personal per import de 4,92 
milions d’euros;  un augment de les despeses de funcionament per import de 1,44 milions 
d’euros; un augment de les despeses financeres per import de 0,35 milions d’euros; un 
augment de la despesa per bonificacions no recuperables per import de 0,53 milions d’euros 
i una disminució de les despeses per cànon per 1,89 milions d’euros. 

 
A continuació explica el contingut de les principals partides del pressupost: 
 

a) Ingressos: els aspectes principals són els següents: 
 

a. Matrícules i taxes: es preveu una estabilitat respecte a l’any anterior. 
b. Subvencions Generalitat: el pressupost inclou un increment respecte a l’any anterior 

per import de 5.787 milers d’euros.  L’equip de govern creu que es possible 
aconseguir aquest increment en el finançament. Aquesta sol·licitud  d’augment es 
fonamenta en l’increment de la despesa que tindrà per a la UAB  com a conseqüència 
de l’aplicació de les recents Sentències del Tribunal Suprem (1.242 milers d’euros), 
el cost del pagament dels trams al professorat agregat interí (1.332 milers d’euros) i 
el cost de l’increment salarial producte del creixement vegetatiu  (709 milers d’euros). 

b) Despesa personal acadèmic i PAS: 
a. Personal acadèmic: es preveu un increment de la despesa per import de 2.734 milers 

d’euros. Aquesta partida inclou l’augment de la despesa per creixement vegetatiu, la 
despesa per l’abonament dels trams al professorat agregat interí i l’increment de l’1% 
retributiu. El vicerector diu que aquest increment de Capítol I està relacionat 
directament amb l’increment del finançament sol·licitat a  la Generalitat. 

b. PAS: es preveu un increment de la despesa per import de 2.232 milers d’euros. 
Aquesta partida inclou l’augment de la despesa per creixement vegetatiu, la despesa 
per aplicació de les sentències dictades pel Tribunal Suprem i l’increment de l’1% 
retributiu. El vicerector diu que aquest increment de Capítol I està relacionat 
directament amb l’increment del finançament  sol.licitat a la Generalitat. 

c) Pressupost funcionament de centres i departaments: durant l’any 2018 es preveu distribuir 
un import de 5.733 milers d’euros la qual cosa suposa un increment en 754 mil euros 
respecte a l’any anterior.  Aquesta partida inclou  l’import destinat a la convocatòria per 
inversions i laboratoris docents per import de 497 mil euros; no obstant, aquest import es 
distribuirà totalment o parcialment en funció de l’estat de situació de l’execució del 
pressupost a partir de juny. 
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d) Finançament específic:  el pressupost de 2018 reflecteix un increment per import de 10.485 
milers d’euros respecte a l’any anterior.  
 

Finalment, el president proposa incorporar una esmena al document presentat, es tracta  de fer 
una reclassificació consistent en reduir l’aportació per import de 40.000€ a l’Hospital Clínic 
Veterinari i incrementar la partida de pressupost per funcionament de centres i departaments. 

 
 
Finalitzada la intervenció el president obre un torn de paraules perquè els assistents plantegin les 
qüestions que estimin oportunes: 
 

- Es pregunta si la disminució de les aportacions per  transferències corrents per part d’entitats 
financeres té relació amb les agressions  sofertes en les instal·lacions que tenen al campus. 

- S’agraeix a l’equip l’esforç fet per l’elaborar el pressupost  en mig d’aquestes circumstàncies. 
- Es demana que s’expliqui el perquè de la classificació  pel que fa al capítol de personal en 

el pressupost genèric i específic. 
- Es pregunta si el romanent negatiu per import de 2 milions d’euros en el tancament de 2017 

implica generar dèficit. 
- Es manifesta preocupació per la materialització real de l’increment en la subvenció de la 

Generalitat, ja que l’any passat també es preveia i al final no es va obtenir. 
- Es pregunta si el fet que el professorat contractat per programes Ramon y Cajal es 

classifiquin com a Capítol VI implicarà que els departaments no podran utilitzar recursos de 
Capítol I? 

 
El vicerector respon els assistents dient que no creu que la reducció en les aportacions per part de 
les entitats financeres tingui relació directa amb les agressions a les seves instal·lacions, en el  cas 
del BBVA la reducció  està motivada perquè la subvenció estava lligada directament al lliurament 
de la targeta; pel que fa al Banc de Santander  es deu a un canvi d’estratègia del grup i  per part de 
La Caixa no és exactament una reducció en  les aportacions, sinó una reclassificació de finançament 
genèric a específic per projectes. 
 
Diu que comparteix la inquietud pel que fa al finançament  de la Generalitat , és evident que si no 
es materialitzen les aportacions hi haurà tensions en el pressupost , però no necessàriament un 
dèficit. L’equip de govern confia en tancar el pressupost de manera equilibrada sense que afecti al 
personal de la UAB. Per últim, diu que desconeix la situació del professorat contractar per 
programes Ramon y Cajal, però que ho consultarà al vicerector de Personal Acadèmic. 
 
El president obre un segon torn de paraules en el qual els assistents plantegen  les qüestions 
següents: 
 

- Es pregunta si està previst fer l’aportació addicional per import de 25.000€ al pressupost de 
càrrecs acadèmics de direcció i de gestió. Així mateix si s’ha analitzat l’impacte econòmic 
que tindria un canvi en el model de càrrecs acadèmics de direcció i de gestió. 

- Si la UAB ha fet aportacions a l’Ajuntament de Cerdanyola del Vallès. 
 

- El president confirma que s’ha consolidat l’aportació addicional de 25.000€. Pel que fa 
l’impacte que pot suposar la modificació del model de càrrecs acadèmics de direcció i de 
gestió, diu que no està previst que tingui efectes en el pressupost. Per últim, explica  que no 
són aportacions a l’Ajuntament per  l’Escoleta. 

 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 

PRIMER.- Informar favorablement el projecte de pressupost de la UAB per a l'any 2018, que 
s'annexa.  
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SEGON.- Elevar aquesta proposta al Consell de Govern i al Consell Social perquè exerceixin 
les seves competències. 

TERCER.- Encarregar al  vicerector d’Economia i Campus l'execució i el seguiment 
d'aquests acords. 

QUART.- Comunicar els anteriors acords al Gerent, per tal que porti a terme les mesures 
necessàries per a fer efectiu el present acord. 

 
 
4. Tancament provisional a 31 de desembre de 2017 d’acord amb el que estableix  l‘article 85.1 de 

la LOU en la seva redacció donada pel Real Decret Llei 14/2012, de 20 d’abril, de mesures 
urgents de racionalització de la despesa pública en l’àmbit educatiu. 

 
El president comenta el document lliurat dient que l’exercici de 2017 s’ha tancat en equilibri 
pressupostari  en base als motius següents: 
 
 

- Explica que pel que fa  a la variació negativa del finançament específic no implica generar 
dèficit, sinó que afecta a la tresoreria. 

- La reducció dels ingressos per import de 2 milions d’euros i l’augment de la despesa pel 
mateix import s’ha pogut absorbir perquè existien reserves a la UAB. 

- No s’ha pogut fer l’aportació prevista per 1 milió d’euros al PEP. 
- Els fons  extraordinaris rebuts de   la Generalitat pel PIU per import de 391.500€ no s’han 

gastat ja que van arribar a finals de desembre. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
PRIMERA.- Informar favorablement de la liquidació provisional del pressupost corresponent 
a l’exercici finalitzat el 31 de desembre de 2017, que s’ annexa. 

SEGONA.- Encarregar al  vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 
5 Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 de desembre de 2017 
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data de 31 de desembre de 2017, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents.  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
 
PRIMER.  Aprovar les modificacions de crèdit en  data  31  de desembre de 2017, segons 
document que s’annexa. 
 
SEGON.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia  l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 

6. Informe sobre l’aplicació de la instrucció de romanents  de crèdit de l’exercici 2017 al pressupost 
de 2018 
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El president comenta el document lliurat especialment pel que fa als imports que han estat 
incorporats automàticament  i les motivacions que han estat acceptades. 
 
 
Finalitzada la intervenció el president obre un torn de paraules perquè els assistents plantegin les 
qüestions que estimin oportunes: 
 

- Es comenta que aquesta comissió no té prou elements per validar el document presentat  ja 
que no s’ha facilitat tota la documentació  relativa a les sol·licituds i justificacions aportades. 

- Es pregunta quin ha estat el percentatge de sol·licituds no acceptades. 
- On queda reflectida la variació total de romanent? 

 
El president respon dient que  no s’adjunta la documentació de tots les sol·licituds perquè és molt 
elevada; però confirma que des de l’Àrea d’Economia es verifica amb molta cura cadascuna de les 
peticions i, per això demana, fer confiança en les dades aportades. Pel que fa a la pregunta relativa 
al percentatge de sol·licituds no acceptades diu no disposa de la dada exacta, però que si  pot 
assegurar que és molt petit. 
 
La senyora Cendrós pren la paraula per comentar que el document no recull al variació del 
romanent, només  s’inclou  el moviment de l’exercici. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
 
PRIMER.  Aprovar l’Informe sobre l’aplicació de la Instrucció de romanents  de crèdit de 
l’exercici 2017 al pressupost de la UAB de 2018, que s’annexa. 

SEGON. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l'Equip de Govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d'aquests acords. 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 
7. Campus Saludable i Sostenible : rendiments de compte del pla  2013/2017 i presentació del nou 

pla 2018/2022. 
 
El president comença la intervenció dient que està molt satisfet pel Plans del Campus Saludable i 
Sostenible (SiS)  2013-2017 per la feina  duta a terme  i perquè va més enllà de la pròpia activitat 
de la Universitat. Continua dient que ha estat un esforç que s’ha fet al llarg dels anys  i si es  compara 
amb la resta d’universitats  es pot  dir que la UAB és  puntera i que està molt ben situada  en els 
rànquings en aquesta matèria. És un treball ben fet  i per això cal felicitar-se. 
 
Pel que fa al Pla del període 2013/2017, diu que hi havia dos projectes un de campus sostenible i 
l’altre de campus saludable. La documentació que s’ha lliurat conté els objectius, marcadors  i el 
grau de compliment de cadascun dels items  d’ambdós objectius. Pel que fa al campus saludable el 
grau de compliment ha estat del 90% i el del campus sostenible del 77% a més cal dir que aquest 
últim  ha tingut un impacte econòmic important en la reducció de la despesa. 
 
El nou pla que es presenta, període 2018-2022, es caracteritza per la seva transversalitat ja que ha 
estat preparat per un equip de 40-45 persones i perquè  les accions i programes  previstos  tenen 
uns costos econòmics petits. El Pla SiS continua amb el format del pla anterior i cal comentar que 
ha estat molt consensuat  i participatiu. 
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Tot seguit comenta les línies estratègiques del Pla i finalitza dient que s’ha fet l’esforç de relacionar-
les amb els Objectius de Desenvolupament Sostenible de Nacions Unides. 
 
A continuació s’obre un torn de paraules en el qual els assistents plantegen les qüestions següents: 
 

- Es felicita per la feina feta  i per la que està per fer. 
- S’observa que alguns indicadors del Pla 2013/2017 no han tingut cap canvi al llarg del 

període de vigència  i es pregunta si està prevista alguna acció específica al respecte, per 
exemple instal·lar plaques fotovoltaiques. 

 
El senyor Pere Ysern, cap d’Oficina de Medi Ambient, diu que la normativa vigent no ajuda en la 
instal·lació de plaques fotovoltaiques, però malgrat això al campus ja estan instal·lades al SAF i a 
l’ICTA. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
 
PRIMER.  Donar-se per assabentat del Pla de Campus Saludable i Sostenible 2018/2022, que 
s’annexa 

SEGON. Donar-se per assabentat del retiment de comptes del Pla Campus Saludable i 
Sostenible període 2013/2017, que s’annexa. 

TERCER. Elevar els acords al Consell de Govern perquè exerceixi les seves competències. 

QUART. Comunicar els presents acords al vicerector d’Economia i de Campus per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 
 
8. Informe sobre la modificació de la normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis  

universitaris regulats de conformitat amb el  RD  1393/2007: cànon de les activitats de la 
formació continuada. 
 
 

El president comenta que la proposta de modificació de la normativa ha estat promoguda pel 
vicerector de Recerca i Transferència. 

 
La reforma planteja un canvi en la normativa aplicable al cànon de les activitats de la formació 
continuada  i la seva distribució. Es proposa l’aplicació un percentatge únic del 22% sense que 
aquest inclogui el cost per ús dels espais i pel que fa a  la distribució es preveu destinar un 88% al 
pressupost general de la UAB i un 12% al departament o centre responsable. 

 
El president explica que els motius pel canvi són els següents: 
 
 

- Complir amb el compromís de l’equip de govern perquè hi hagi una coherència entre  el 
cànon de recerca i el de formació continuada. 

- Fixar  un tractament similar al vigent relatiu al retorn del cànon de recerca als departaments 
- Intentar fer un ús més racional dels espais, la qual cosa implicarà que calgui modificar al seu 

torn la normativa de cessió d’espais. 
 
Diu que reconeix que la reforma té un impacte important, però per les simulacions efectuades no es 
preveu un efecte negatiu  per cap de les parts implicades. 
 



8 

 

 
Finalitzada la intervenció s’obre un torn de paraules en el qual els assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 

- Es pregunta si  l’equip de govern ha tingut en compte que aquesta reforma por desincentivar 
la creació de màsters perquè hi haurà per una banda el cost de cànon i per l’altre el cost per 
l’ús dels espais. 

- Si està prevista una modificació de la normativa de cessió d’espais i si es contempla una 
tarificació més estricta atenent a l’ús real dels mateixos. 

- Es pregunta quan  entrarà en vigor la nova normativa. 
 
El president  respon dient que s’analitzarà amb detall la tarificació per ús dels espais, però encara 
no està definida, pel que fa a  l’entrada en vigor comenta que serà aplicable a partir del curs vinent. 
 
A continuació s’obre un segon torn de debat en el qual els assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 
 

- Els assistents comenten que l’aplicació tal i com es planteja és massa ràpida, es creu que 
caldria fer-ho de manera esgraonada. 

- Es comenta que caldria aprovar conjuntament la normativa per ús d’espais per conèixer 
exactament el cost del cànon. 

- Es diu que molts programes de màster ja tenen preparat i aprovat  el pressupost, serà 
necessari refer-lo per no generar dèficit. 

 
El gerent pren la paraula per comentar  que caldrà establir un període transitori i pel que fa a la 
normativa de cessió d’espais es pot acabar d’analitzar amb més detall. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per 8 vots a favor, 5 abstencions 
i cap vot en contra : 
 

PRIMER.- Informar favorablement sobre la modificació dels articles 317 i següents del Text 
Refós de la Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de 
conformitat amb el Reial Decret 1393/2007, en els termes que s’annexen.  

  
SEGON.- Elevar el present acord al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 
 
 

9. Informació de la Programació del Pla d’Inversions Universitàries 2018. 
 
El vicerector Carles Gispert comenta el document  i ressalta que els imports dels quals es disposa 
són insuficients per atendre les necessitats del campus, però tal i com ja ha comentat al llarg 
d’aquesta comissió no hi ha més disponibilitats pressupostàries. 
 
Acabada la  intervenció s’obre un torn de debat en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- Es felicita a l’equip perquè malgrat les restriccions pressupostàries es duen a terme 
inversions al campus. 

- Es pegunta si  està inclòs al pressupost la creació de la sala de revistes a la Facultat de 
Lletres. 

- Es pregunta quina és la quantia destinada a actuacions de prevenció i seguretat al campus. 
Es sol·licita que hi hagi una partida específica destinada a prevenció feta amb criteris de 
prevenció de la salut. 
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El vicerector pren la paraula i diu que creu que la Sala de revistes està inclosa al PIU, pel que fa les 
actuacions en matèria  de prevenció i seguretat diu que està la voltant d’1,3 milions d’euros. 
 
  
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
PRIMER. Aprovar de la proposta de programació del PIU 2018, que s’annexa. 

SEGON. Encarregar al vicerector d’Economia i Campus l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 

10. Baixes d’immobilitzat de la UAB  corresponent a l’exercici 2017 
 
 
La senyora Mireia Cendrós comenta les baixes de d’immobilitzat de la UAB  corresponent a l’exercici 
2017, comenta  que com es pot observar  són de poc import. 
 
Finalitzada la intervenció s’obre un torn de paraules en el qual els assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 

- Es pegunta si algun del material donat de baixa es podria haver  reciclat.. 
 
 

La senyora Cendrós respon dient que el procediment de baixa d’un element de l’immobilitzat és molt 
exhaustiu perquè són béns de domini públic i per això quan  es dona un baixa es perquè  ja no es 
pot reciclar. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
 
PRIMER. Informar de la proposta de baixa de l’inventari general de la UAB del béns mobles 
amb valor inferior a 1.500€, segons document annex  
 
SEGON: Elevar-ho al Consell de Govern i al Consell Social  per tal que exerceixin les seves 
competències.  
 
 
TERCER. Encarregar al Vicerector d’Economia i Campus l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 
 

11. Aprovació de les modificacions de crèdit de 15 de març de 2018 
 

 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data de 15 de març de 2018, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents.  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
PRIMER.  Aprovar les modificacions de crèdit en  data  15  de març de 2018, segons document 
que s’annexa. 
 
SEGON.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia  l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
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12. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

 
12.1 Pròrroga el Transport de viatgers en autobús 
 
El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals per a la contractació de la  1ª pròrroga 
de la contractació núm. 10/2016 de servei de transport de viatgers en autobús de la 
Universitat Autònoma de Barcelona i l’existència de crèdit suficient per atendre-la, segon 
document  que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
 
 
12.2 Pròrroga de Manteniment d’instal·lacions d’electricitat (Baixa tensió) dels edificis  B,C aulari 
central i d’enllumenament  dels vials del Campus. 
 
El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals per a la contractació de la  3a pròrroga 
de la contractació núm. 11/2013 de serveis de manteniment d’instal·lacions d’electricitat 
(baixa tensió) dels edificis i de l’enllumenat dels vials del campus de la Universitat Autònoma 
de Barcelona i l’existència de crèdit suficient per atendre-la, segon document  que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
12.3 Contractació conjunta amb el CSUC d’un servei  d’escriptoris virtuals  al núvol (VDI) en 
modalitat de pagament per ús. 
 
El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 



11 

 

PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals per a la contractació conjunta d’un 
servei d’escriptoris virtuals al núvol (exp. 17/37 CSUC) i l’existència de crèdit suficient per 
atendre-la, segon document que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
 
12.4 Pròrroga dels serveis de seguretat  a càrrec  de vigilants  de seguretat  al Campus de 
Bellaterra 
 
El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
 
 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals per a la 1ª pròrroga de la contractació 
núm. Consu-30/2015 (lot 1) de serveis de seguretat a càrrec de vigilants de seguretat al 
campus de Bellaterra de la Universitat Autònoma de Barcelona i l’existència de crèdit 
suficient per atendre-la, segon document  que s’annexa. 
 
SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
12.5 Pròrroga dels serveis  de control a càrrec  d’auxiliars al Campus de  Bellaterra  i la Unitat 
Docent Germans Trias i Pujol de Badalona 
 
El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals per a la 1ª  pròrroga de la contractació  
núm. Consu-30/2015-(Lot 2) de Serveis de control a càrrec d’auxiliars al campus de Bellaterra 
i a la Unitat Docent de l’Hospital Universitari Germans Trias i Pujol de Badalona i l’existència 
de crèdit suficient per atendre-la, segon document  que s’annexa. 
 
SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
12.6 Contractació del servi d’agència de viatges 
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El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent la contractació núm. 
Consu -15/2017 Servei d’agència de viatges i l’existència de crèdit suficient,  segon document  
que s’annexa. 
 
SEGON. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
12.7 Pròrroga de la primera contractació derivada de l’acord marc del subministrament d’energia 
(gas i electricitat) amb el CSUC 
 
El gerent explica als assistents el punts principals del document lliurat  als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la pròrroga de la 
contractació derivada de l’Acord Marc de subministrament d’energia (lot 1) i (lot 3) amb 
Endesa Energia S.A.U, ( EXP. 17/01), (EXP. 17/28-P1) que finalitzen el dia 31 de desembre de 
2018 i que són renovables per anualitats amb un màxim de tres i l’existència de crèdit 
suficient, segon document  que s’annexa. 

SEGON. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords 
 
 
 
 
 
 
 
 
A les 18:55 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


